



University Women's Club of Montreal Inc.

Club des Femmes Universitaires de Montréal Inc.



Thank you for your contribution of 1\$ per bra to assist with the shipping costs.

Merci de votre contribution d'1\$ par soutien-gorge pour nous aider à couvrir les frais de transport.

DONATE A USED BRA

By donating your new or gently used bras, you're contributing to the economic empowerment that help transform the lives of survivors of human trafficking in Mozambique and El Salvador. Your donation helps girls and women rescued from trafficking to start their own businesses selling bras in their local second-hand clothing markets. This help them recover and build their new life while helping others in their communities.

DONNEZ UN SOUTIEN-GORGE USAGÉ

En donnant votre soutien-gorge neuf ou usagé, vous contribuez à l'autonomisation économique qui aide à transformer la vie des survivants de la traite d'êtres humains au Mozambique et El Salvador. Votre don aide les femmes et filles victimes de la traite à créer leur entreprise en vendant ces soutiens-gorge dans leurs marchés locaux de produits usagés. Cette activité contribue à changer leur vie tout en aidant d'autres dans leur communauté.



www.free-the-girls.org

